
PROTOKÓŁ NR 9/11

z posiedzenia Komisji Rewizyjnej,

które odbyło się 4 października 2011 roku.

Posiedzenie rozpoczęło się o godzinie 17:00, a zakończyło o 18:20.

Uczestniczyli w nim:

Członkowie Komisji:

1. Zofia Ujma – Przewodnicząca Komisji,

2. Kamila Pietraszek,

3. Adam Bierowski,

4. Krzysztof Kapała,

5. Paweł Szymczyk.

Nieobecni usprawiedliwieni: Zbigniew Piątek, Paweł Pituch.

Zaproszone osoby:

6. Mirosław Górecki,

7. Ewelina Młotkowska.

Porządek obrad:

1. Otwarcie posiedzenia.

2. Rozpatrzenie pisma Pani Elżbiety Even.

3. Sprawy różne. 

Ad.  1   Posiedzenie  KR  otworzyła  przewodnicząca.  Nawiązała  do  pisma  Pani  Even,  z  którym 

zebranych zapoznał P. Kapała. 

Ad. 2 Przewodnicząca poprosiła Pana Burmistrza o ustosunkowanie się do treści zawartej w piśmie.

Pan Burmistrz stwierdził że wszystko co zostało zrobione z działką Pani Even jest zgodne z prawem. Pani 

Even nabyła od Urzędu Miasta grunt na użytkowanie wieczyste. Ponieważ nic nie robiła w kierunku budowy 

(a takie przeznaczenie miała ta działka), UM odebrał tę działkę działając na podstawie wyroku sądowego z 

maja 2011 r.

Innym  problemem  jest  zbycie  tej  działki  w  przetargu  innemu  nabywcy  w  2006  roku,  budzi  ten  fakt 

kontrowersje, delikatnie mówiąc. 

Pani  Młotkowska zapewniała  że  Pani  Even była  powiadamiana o wszystkim ale  że  mieszka w Belgii  nie 

odbierała korespondencji.

Komisja Rewizyjna nie podjęła w tym temacie żadnych wniosków, Pani Even skierowała sprawę do sądu.

Ad.  3  W sprawach  różnych  Pan  Szymczyk  prosił  Pana  Burmistrza  aby  dołączył  do  wiadomości 

prokuratury cztery protokoły z KŁiPP wraz z nagraniami. Dotyczy to sprawy zachowania się społeczności 

romskiej,  a  „rozdmuchany”  problem  przez  nasłaną  prasę  i  inne  media  stał  się  również  tematem  dla 

prokuratury.
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Inne  tematy  w  sprawach  różnych  dotyczyły  psów,  uwag  mieszkańców  ul.  Rejtana  na  mające  powstać 

schronisko dla psów, co będzie tematem KŁiPP oraz KHURiOS w dniu 06.10.2011 r.

Na tym posiedzenie zakończono.

Protokołowała:                                                                                                                Przewodnicząca

Zofia Ujma                                                                                                                    Komisji Rewizyjnej
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